
Protokół z ZEBRANIA MIESZKNCÓW OSIEDLA CETNIOWO z dnia 25.03.2022r. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

 

1. Otwarcie zebrania przez Przewodniczącego Zarządu.   

2. Stwierdzenie prawomocności obrad zebrania. 

3. Przyjęcie przez zebranych porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działalności Zarządu Osiedla za 2021r. 

5. Informacja Burmistrza Władysławowa o realizacji dotychczasowych przedsięwzięć oraz 

planach rozwoju Gminy na przyszłe lata. 

6. Wnioski i zapytania mieszkańców. 

7. Propozycje mieszkańców, głosowanie oraz podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia 

14.000 zł dla Osiedla Cetniewo. 

8. Zakończenie zebrania przez Przewodniczącego. 

 

Ad1. Przewodniczący Zarządu powitał zebranych mieszkańców oraz - Pana a Burmistrza 

Romana Kużla, Zastępcę Burmistrza- Pana Kamila Pach, Radnego Gminy Władysławowo- 

Pana Mariusza Głowienkę, Radną Gminy- Panią Annę Kollek. 

 

Ad2. Stwierdzono prawomocność obrad i kworum - wystarczające do podjęcia uchwały. 

 

Ad3. Przyjęto jednogłośnie porządek obrad, bez dodatkowych uwag. 

 

Ad4. Przewodniczący Zdzisław Gojke przedstawił sprawozdanie za rok 2021; sprawozdanie 

w załączeniu. 

 

Ad 5. 

Pan Burmistrz - Roman Kużel, po powitaniu zebranych przedstawił plany inwestycyjne na 

Osiedlu oraz w miejscowości Władysławowo: 

- Inwestycja wymiany nawierzchni ul. Parkowej - kwota 600-700 tys. zł. 

 

-Oświetlenie ulicy Trałowej i Burtowej, 

 

- Remont części chodnika na ul. Ogrodowej o ile starczy środków. 

 

- Park Miejski we Władysławowie. Pan Burmistrz- Roman Kużel zaznaczył, że skupiono  

się w projekcie na najważniejszych elementach tj; ścieżki piesze z oświetleniem wraz z małą 

architekturą, a cały park ma być dostępny dla mieszkańców i turystów. 

W parku udało się usunąć wszystkie martwe drzewa. Ta inwestycja jest oparta  

o dofinansowanie unijne. Dodatkowo w parku mają powstać 2 toalety publiczne, dwa miejsca 

do rekreacji oraz kilkadziesiąt kamer monitorujących. Aleja będzie miała charakter 

reprezentacyjny.  

 

- Dworzec PKP we Władysławowie – kwota ok. 14 mln. Inwestycja zawiera przebudowanie 

wnętrza, wybudowanie kas letnich na zewnątrz oraz zmiany przestrzeni na zewnątrz. 

Pracy remontowe wykonywane będą również w lipcu i sierpniu. Realnym jest to,  

że inwestycja zostanie zrealizowana do końca 2022r. - zaznaczył Burmistrz Władysławowa - 

Pan Roman Kużel. 



 

- Remont drogi 215 - przebudowa drogi wojewódzkiej. Powstaną zatoki autobusowe oraz 

doświetlone przejścia dla pieszych.  

 

- Ścieżki rowerowe. Pan Roman Kużel zaznaczył, że Gmina jest w trakcie realizacji 

przedostatniego odcinka budowy ścieżek rowerowych (w Ostrowie). W przyszłym roku jest 

plan połączenia ścieżek z Gminą Krokową. 

 

- Kończy się projekt modernizacji Ratusza - wykonano stolarkę okienną w budynku, 

przebudowano i urządzono Klub Seniora, kończy się termomodernizacja i prace wokół 

budynku Ratusza. Za dwa miesiące będzie wykonane oświetlenie budynku. We wieży domu 

Rybaka na poziomie „0” będzie toaleta, na piętrach 3 muzea, m.in. Muzeum Bursztynu. Taras 

na wieży będzie po remoncie dostępny dla mieszkańców i będzie stanowił atrakcję 

turystyczną w naszym mieście. Planuje się uruchomić na tej wysokości Rzeczywistość 3D, 

nawiązującą do historii Władysławowa. Nowa biblioteka z funkcją kawiarnianą, przeniesiona  

do aktualnej sali 103 - to kolejny pomysł, który ma być realizowany wraz  

z nową perspektywą unijną. 

 

- termomodernizacja OSP Władysławowo. 

 

Zastępca Burmistrza Pan Kamil Pach wspomniał o projekcie „Rower metropolitalny”, który 

wraca do funkcjonalności. Jest to projekt sieciowy, Burmistrz Kamil Pach przedstawił etapy 

wdrażania tego projektu. Po przystąpieniu Trójmiasta do kolejnego przetargu - po 

niezrealizowaniu poprzedniego projektu - w lutym podpisano umowy z hiszpańską firmą. 

Termin realizacji określono na miesiąc czerwiec 2023r. Rower ma dojeżdżać nie tylko na 

Półwysep, ale także w kierunku Karwi. Ma powstać więcej stacji rowerowych na terenie 

naszej gminy (44 rowery na gminę, z tego 28 rowery w samym mieście Władysławowo). 

 

- Planuje się stałą linię autobusową dla mieszkańców pomiędzy Osiedlami (w mieście 

Władysławo) i Chłapowem, na wzór autobusu jeżdżącego po Pucku. Koszt głównie byłby 

finansowany z budżetu gminy, z symboliczną opłatą dla mieszkańców.  

 

- Pozyskanie pieniędzy przez gminę – 4,5 mln. zł z dofinasowania rządowego  

na modernizacje wszystkich wejść na plaże oraz budowa stałych toalet przy wejściach, 

ogrodzenie wejść, aby skutecznie podnosić poziom dla życia mieszkańców i przyjeżdżających 

turystów. 

 

- Realizacja projektu w ramach Budżetu Obywatelskiego - budowa tęczowej altany. 

 

Po przedstawieniu planowanych oraz dokonanych inwestycji Pan Burmistrz - Roman Kużel 

omówił zadania projektowe: 

- Rozbudowa Sali gimnastycznej w ZS nr. 1 we Władysławowie oraz skate parku wzdłuż  

ul. Dworcowej.  

 

- Węzeł integracyjny 

 

- Przeniesienie tzw. PSZOK-u z terenu Abruko na ul. Skandynawską za zamkniętym 

wysypiskiem na teren gminny. 

 

-Konkurs architektoniczny na budowę Domu Kultury. 



 

- Rozpoczęcie w najbliższych latach budowy mieszkań komunalnych.  

 

- Opłata miejscowa - mieszkańcy wynajmujący muszą obligować przyjeżdżających turystów 

do uiszczenia tej opłaty. Gmina będzie organizować loterie fantowe imienne i konkursy, aby 

zmobilizować do płacenia opłaty miejscowej. Opłat tych w okresie sezonowym spływa  

do urzędu o połowę mniej niż powinno. 

 

- W najbliższej perspektywie Gmina Władysławowo chce „zmierzyć się” z wprowadzeniem 

Karty Mieszkańca - dla wszystkich którzy płacą podatki w gminie.  

 

- Uchodźcy w Gminie - Burmistrz powiadomił zebranych, że uchodźców w Gminie jest coraz 

więcej, nie mają do czego wracać, przyjeżdżają z różnym statutem materialnym i to trzeba 

zrozumieć, coraz większa liczba dzieci ukraińskich przebywa także w szkołach. Gmina będzie 

dokładała starań, aby im pomagać. 

 

6. Wnioski i zapytania mieszkańców. 

 

Radna Anna Kollek zapytała, czy jest szansa, aby otworzyć wejście do plaży przez Cetniewo  

(COS we Władysławowie). 

Burmistrz w odpowiedzi zaznaczył, że może wystąpić do Dyrekcji COS z zapytaniem. 

Burmistrz poprosił radnych z Osiedla Cetniewo o zbiórkę podpisów pod pismem 

skierowanym do Dyrekcji COS. 

 

Jedna z mieszkanek Osiedla Cetniewo dopytała o kwestie odpadów.  

Pan Roman Kużel w odpowiedzi zaznaczył, że system gospodarki odpadami od wody był 

najbardziej sprawiedliwy, ale ustawodawca wprowadzać zmiany nie uwzględnił tej metody. 

Wybrano możliwość rozliczania od powierzchni. Burmistrz zaznaczył, że publicznie 

zobowiązał się do szukania innych rozwiązań. Środki, które otrzymujemy od Państwa na 

śmieci jest w całości wydatkowana na odbiór odpadów. Ceny energii elektrycznej podrożały o 

60%. W szkołach, remizach, ratuszu w ciągu roku wydatek będzie wynosił o 1 mln zł więcej. 

 

Jeden z mieszkańców dopytał także, czy wszyscy mieszkańcy złożyli deklaracje za wywóz 

odpadów? 

Burmistrz odpowiedział, że jeżeli chodzi o obiekty zamieszkałe, to było to sporadyczne, gdy 

nie odnotowano złożenia deklaracji. Jeśli chodzi o obiekty niezamieszkałe nie muszą one 

zgłaszać się do systemu odpadów w Gminie Władysławowo.  

 

Mieszkaniec zapytał, czy mieszkańcy Osiedla mogą podłączać się pod kanalizację burzowej.  

Burmistrz zaznaczył, że Gmina Władysławowo na dzień dzisiejszy nie wyraża na to zgody.  

 

Jedna z mieszkanek Osiedla dodała, że inwestycja związana z parkiem nie jest dobra ze 

względu na wycinkę drzew.  

Pan Roman Kużel dodał, że teren wokół cmentarza funkcjonował jako park, ale de facto 

nigdy nie był parkiem. 

 

Mieszkanka dopytała także o parkingi na Półwyspie, które są pozamykane. Burmistrz wraz z 

Zastępcą zaznaczyli, że są to parkingi prywatne. 

 

Jeden z mieszkańców zapytał także o mandaty na parkingu przy ulicy Jachtowej, które są 



wystawiane mimo tego, że nie jest to strefa płatnego parkowania.  

 

Pan Kamil Pach wraz z Burmistrzem zaznaczyli, że wyjaśnią to z komendantem Straży 

Miejskiej we Władysławowie.  

 

Na tym pytania zakończyły się.     

 

Ad7. W kolejnym punkcie zebrania przedstawiono propozycje wydatkowania kwoty 14.000 

zł na cele statutowe Osiedla Cetniewo: 

Propozycja 1: Dofinansowanie na zakup pojemnika na nakrętki (serduszko) dla Publicznego 

Przedszkola Nr 1 we Władysławowie. - kwota 1 000,00 zł 

Propozycja 2: Dofinansowanie doposażenia quadu dla jednostki Straży Pożarnej  

we Władysławowie- kwota 2 000,00 zł 

Propozycja 3: Dofinansowanie zakupu defibrylatora AED dla Straży Miejskiej  

we Władysławowie- kwota 1 000,00 zł 

Propozycja 4: Zakup i transport tablicy informacyjnej dla Osiedla Cetniewo zlokalizowanej 

na ul. Skautów we Władysławowie. - kwota 3 530, 00 zł 

Propozycja 5: Organizacja Dnia Dziecka oraz imprezy na zakończenie lata – kwota 6 470, 00 

zł 

 

Wszystkie propozycje otrzymały 35 głosów poparcia oraz 1 głos wstrzymujący w głosowaniu 

jawnym. 

Uchwałę zapisano w brzmieniu, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

W ostatnim punkcie Przewodniczący podziękował za spotkanie oraz gościom za przybycie. 

Na tym zebranie zakończono. 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

B Jamros, dn. 25.03.2022r. 


